
فرماندار بهبهان در مراسم معارفه رئیس جدید اداره کار، تعاون و رفاه اجتماعی:

در به کارگیری نیرو، عدالت و انصاف رعایت شود
ناصر نریمی زاده، رئیس جدید اداره کار ، تعاون و رفاه اجتماعی بهبهان شد

سرویس شهرستان / پرویز خلیجی: رئیس جدید اداره کار ، تعاون و رفاه اجتماعی بهبهان، معرفی شد. 
و  کار  تعاون،  کل  اداره  کار  روابط  معاون  محمدپور  و  شهرستان  فرماندار  خدایی  ملک  حسین  حضور  با  فرماندار  دفتر  محل  در 

رفاه اجتماعی استان خوزستان، ناصر نریمی زاده بعنوان رئیس جدید، معارفه و از زحمات پروین رییس سابق اداره کار، تقدیر شد.
در این نشست، حسین ملک خدایی فرماندار شهرستان با بیان...
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کازرون
یادواره تجلیل از 11 شهید مدافع حرم 

در دانشکده سمای واحد کازرون
مراسمی باشکوه با هدف تجلیل از شهدای مدافع حرم، با حضور خانواده 
معظم شهدا ، فرماندار ، ریاست و معاونین واحد کازرون  و جمعی از 
برپا  کازرون  واحد  سمای  دانشکده  در  شهدا  همرزمان  و  فرماندهان 

گردید.

 حجت الاسلام محمود صحرائیان رئیس حوزه علمیه کازرون به عنوان 
سخنران مراسم درخصوص مقام شامخ شهدا سخنانی را ایراد و عنوان 
است  شاهد چیزهایی  نظاره گر،  و  شاهد   معنی  به  شهید  :کلمه  کرد 
الهی،  بهره  این  از  اما شهدا  ندارند؛  را  توان دیدن آن  افراد عادی  که 

برخوردار و برنده اصلی در روی زمین هستند.
 در ادامه مراسم، ازخانواده معظم 11 شهید، 5 نفر از جانبازان مدافع حرم  
و نیز تعدادی از رزمندگان و همرزمان شهدا تجلیل به عمل آمد.در همین 
راستا به منظورترویج اندیشه و پیام شهدا به نسل امروزی درکنار مراسم 
 ، تصاویرشهدا،آثارشهدا  به  مزین  که  زیبا  نمایشگاهی  شهدا،  یادواره 
نقشه های خطوط عملیاتی رزمندگان و مدافعان حرم بود، ایجاد شده 

ومورد استقبال عموم بازدید کنندگان قرار گرفت.
درحاشیه مراسم، دکتر سعید خاتم ساز سرپرست واحد کازرون ضمن 
و  شهدا  شامخ  مقام  به  نهادن  ارج  و  سما  دانشکده  مسئولان  از  تشکر 
یادواره11  مراسم  درطی  اظهارکرد:  عزیزان،  این  معظم  خانواده های 
ها  این صحنه  بودیم.  شهدا  از  خردسالی  فرزندان  شاهد حضور  شهدا، 
بسیار طاقت فرسا وناراحت کننده ومشخص بود آنان با داشتن فرزندان 

خردسال اززندگی ودنیا دست کشیده وبه دیار حق پیوسته اند .
بتوانند  تا  بدهد  ها  خانواده  به  صبری  خداوند  امیدوارم  گفت:  وی 
فرزندان این شهدا را به نحوی تربیت کنند که بعد از شهدا آنها الگوی 

نمونه ای برای جامعه باشند.

پایان مراسم اعتکاف، در واحد کازرون
مراسم پایانی اعتکاف بعد از سه شبانه روز دل کندن از دنیا و دل بستن 
فرهنگی  معاونت  سوی  از  گل  شاخه  یک  اهدای  با  خود  خالق  به 
از خواهران وجمعی  نفر  یکصد  از  بیش  شد.  بر گزار  واحد کازرون 
در  شبانه روز  سه  مدت  به  کارمند  و  استاد  دانشجو،  شامل  برادران،  از 
مساجد سید الشهدا و مسجد جمعه ) مسجد جوی( شهرستان کازرون، 

به اعتکاف پرداختند.

مراسم پایانی اعتکاف بعد از افطار معتکفین با حضورعلی اکبر عارف 
معاون فرهنگی دانشجویی واحد کازرون با اهدای شاخه های گل به 

تمامی معتکفین انجام شد.
بیان   به  مراسم  این  پایان  در  معتکف،  برادران  و  از خواهران  تعدادی 
چگونگی این مراسم پرداختند. ابتدا یکی از خواهران در این خصوص 
گفت: دانشجوی رشته معماری و ترم 6 هستم، امسال برای اولین بار 
توفیق  را شاکرم که  این مراسم شرکت می کنم و خداوند  است در 

شرکت در مراسم اعتکاف را به من داده است.
از  دوری  را  اعتکاف  در  شرکت  از  هدف  سوالی،  به  پاسخ  در  وی 
گرفتاریهای دنیوی عنوان کرد و گفت: تمام سال در اختیار دنیا هستیم 
در حالیکه چنان که باید با خدای خود خلوت نکردیم و این را برای 

خودم بهترین فرصت دانستم که در این مراسم شرکت کنم.
یکی دیگر از خواهران معتکف با بیان اینکه اعتکاف مانع آلودگی از 
گناه انسان می شود،گفت: کاش زمان بیشتری در اختیار داشته وبهره 

بیشتری می بردیم.
وی از اجرای برنامه های فرهنگی معنوی ایام اعتکاف، ابراز رضایت 
کرد و گفت: برنامه های فرهنگی و آموزشی امسال  نسبت به سالهای 

قبل، بیشتر و بهتر بوده است.
 دانشجوی دیگری در رشته بهداشت خودش را معرفی کرد و گفت: 
سال اول است که درمراسم اعتکاف شرکت کردم. این مراسم برای 
من بسیار تأثیرگذار بوده و دیدگاهم نسبت به زندگی تغییرکرده است؛ 
همچنین آرزو دارم سال آینده نیز بتوانم از فرصت فوق بهره کافی را 

ببرم.
در ادامه، با یکی از برادران کارمند معتکف گفت وگو کردیم. وی 
هدف از شرکت در اعتکاف را استفاده از فرصت معنوی در راستای 

ارتقای روحیه اسلامی ذکر کرد وضمن ابراز رضایت از برنامه های 
موجود، گفت :همه ساله در این مراسم شرکت می کنم و برنامه های 
ارائه شده، جامع، مفید و سازنده بوده است. در پایان، یکی از دانشجویان 
ورودی 94 در رشته حقوق، هدف از حضور در این مراسم را قطع رابطه 
برای  وگفت:  کرد  عنوان  خود،  درون  با  نزدیکی  و  خارج  دنیای  با 
اولین بار است که دربرنامه اعتکاف دعوت شده ولذت زیادی بردم.               

لارستان
فر ماندار لارستان در بازدید از واحدهای تولیدی و صنعتی 

شهرستان:
حل مشکلات صنعتگران 

واحدهای تولیدی، در اولویت است
معاون استاندار و فرماندار ویژه لارستان از تعدادی از واحدهای تولیدی 

و صنعتی شهرستان، بازدید کرد.

در این بازدید3 ساعته در شهرک صنعتی ، مسائل و مشکلات 6  واحد 
تولیدی و صنعتی لارستان  مورد بررسی قرار گرفت.

فرماندار ویژه لارستان در حاشیه این بازدید در سخنانی، اظهار داشت: 
درحال حاضر یکی از موضوعاتی که در دستور کار فرمانداری  است 
شهرستان  تولیدی  و  صنعتی  واحدهای  مشکلات  و  مسائل  پیگیری 
می باشد؛ به همین منظور این بازدیدها بطور مستمر انجام خواهد شد و 
ادارات ذیربط همچون صنعت، معدن و تجارت و  شرکت شهرکهای 
صنعتی لارستان بایستی  مشکلات را بررسی وبرای رفع آن تصمیماتی 

را اتخاذ کنند.
نجیب زاده در جهت رفع مشکلات صنعتگران و تولید کنندگان هم 
مشکلات  رفع  عمل  و  اقدام   ، مقاومتی  اقتصاد  سال  در  کرد:  تاکید 
بشود  حل  بایستی  و  است  اولویت  در  تولیدی  واحدهای  صنعتگران 
شهرستان  مالیاتی  امور  بخصوص  شهرستان  مدیران  از  ما  انتظار  و 
و  باشند  داشته  تولیدی  واحدهای  با  را  تعامل  بیشترین  که  است  این 
برنامه هایشان را تسهیل کنند تا واحدها باموانع کمتری مواجه شده و 

بتوانند فعالیت هایشان را ادامه و  توسعه دهند. 
معاون استاندارفارس با تاکید بر اینکه برای اجرای اقتصاد مقاومتی به 
مشارکت و تعامل همه دستگاه های اجرایی و عموم مردم نیاز است 
ادامه داد: استفاده از تولیدات داخلی باید فرهنگ سازی شود؛ بنابراین 
دستگاه های اجرایی ، اصناف و همه مردم در خرید ملزومات خود از 

تولیدات داخلی شهرستان استفاده کنند.
در این بازدید؛ همچنین تولیدکنندگان و صنعتگران این شهرستان اهم 
مسایل و مشکلات و درخواست های خود را از جمله مسائل بدهی و 
گردش،  در  سرمایه  بانکی،  و  مالیاتی  جرائم  بخشش  بانکی،  معوقات 
مشکلات مالیاتی، نبود بانک صنعت و معدن، افزایش قیمت مواد اولیه 
و هزینه های جانبی، مطرح کرده و خواستار پیگیری و رفع این موارد 

شدند.
گفتنی است،  منطقه لارستان با وجود 3 شهرک و ۲ ناحیه صنعتی ،19۰ 
واحد تولیدی وصنعتی، سرمایه گذاری ۲۰۰ میلیارد تومانی و اشتغالزایی 
برای 15۰۰ نفر به لحاظ تعدد واحدهای صنعتی نیز رتبه دوم را بعد از 

شیراز به خود اختصاص داده است.

استهبان
بازدید دبیر و رئیس دبیرخانه هیات 

امنای دانشگاه آزاد اسلامی استان فارس 
از واحد استهبان

ضمن  فارس  استان  آزاداسلامی  دانشگاه  رئیس  سارویی  حمزه  دکتر 
بازدید یک روزه از بخش های مختلف واحد استهبان با حضور در جمع 
صمیمی مسئولین و کارکنان در تالار علامه طباطبایی دانشگاه وبا ابراز 
رضایت از عملکرد مطلوب در بخشها و دیگرجنبه های مختلف دانشگاه 

به سوالات کارکنان در رابطه با مسائل اداری و آموزشی پاسخ داد.

ارائه  با  زارعی جلیانی رئیس واحد  این جلسه، دکتر محسن  درابتدای 
در  استهبان  واحد  رشد  به  رو  و  پیشرفت  روند  از  آماری  گزارشی 
پیگیری  از جمله  را  برنامه های آتی واحد  از  بخشی  اخیر،  چند سال 
و  تکمیلی  تحصیلات  مقاطع  در  پزشکی  های  رشته  درراه اندازی 
کارشناسی ،کسب مجوز چاپ مجله های علمی وپژوهشی، راه اندازی 
مرکز تحقیقات آب، توسعه مرکز آموزش های دوره ای کوتاه مدت 
در مرکز استان و پیگیری تاسیس شرکت های اقتصاد بنیان از جمله 

فرآوری انجیر در راستای اجرای طرح های اقتصادی به منظور کسب 
درآمد وکاهش وابستگی دانشگاه  از دریافت شهریه توسط دانشجویان 

بیان  داشت.
تحصیلات  ادامه  با  رابطه  در  را  نکاتی  سارویی  دکتر  ادامه،  در 
با  استهبان  واحد  وکارآمد  برجسته  مدیریت  های  کارکنان،ویژگی 
انگیزه  در بین نیروهای شاغل در واحد با  با  ایجاد شرایط آرام توام 
هدف بهینه سازی مجموعه دانشگاه و استفاده از پتانسیل موجود و نحوه 
برخورد مسئولین و کارکنان با دانشجویان و ارباب رجوع  بیان داشت. 
وی در پایان، واحد استهبان را به عنوان یکی از واحدهای باسابقه  و 
موفق با اعتبار علمی وآموزشی، به ویژه در رشته عمران در سطح کشور 

و منطقه یک دانشگاه آزاد اسلامی)استان فارس(معرفی نمود.

جهرم
برگزاري اولین دوره مسابقات 

فوتبال رایانه اي در دانشگاه 
پیام نورجهرم

و  اصناف  بسیج  مشارکت  با  اي  رایانه  فوتبال  مسابقات  دوره  اولین   
دانشگاه پیام نور جهرم در این دانشگاه برگزار شد .

به گزارش روابط عمومي دانشگاه پیام نور جهرم، اولین دوره مسابقات 
این  در  ،تاکتیک«  ،مهارت  »تکنیک  عنوان  با  اي  رایانه  فوتبال 
دانشگاه برگزار شد. این رقابت ها با همکاري پایگاه مقاومت شهید 
علیرضا نامجو حوزه بقیه الله و دانشگاه پیام نور جهرم انجام گرفت.این 
مسابقات ویژه آقایان و به مدت دو روز ادامه داشت که نهایتا با اهداي 

جوایز نقدي و نفیس همراه با تندیس و حکم قهرماني پایان یافت.

مرودشت
هفته مشاغل، فرصتی برای شناسایی 

کارآفرینان
هفته مشاغل را می توان بهانه خوبی برای شناسایی کارآفرینان جوان 

در حوزه دانش آموزی دانست.  
این  در  مرودشت،  پرورش  و  آموزش  عمومی  روابط  گزارش  به 
نمایشگاه،  برگزاری  با  مرودشت  های  هنرستان  هنرجویان  هفته 

دست ساخته های خود را به نمایش می گذارند. 
و  علایق  اساس  بر  و  جامعه  نیازهای  شناسایی  ضمن  آموزان  دانش 
رغبت خود، مشاغل موجود را مشخص  و بر اساس این مؤلفه ها، به 

انتخاب رشته مناسب اقدام می نمایند. 
همکاری  با  مرودشت  شهرستان  پرورش  و  آموزش  اداره 
شهرکهای صنعتی و کارخانجات در آشنایی بیش از پیش دانش آموزان 

با مشاغل گام بلندی برمی دارد .
و  ای  حرفه  و  فنی  های  هنرستان  در  مشاغل  هفته  های  نمایشگاه 
و  برگزار می شود  برنامه ریزی خوب  و  زیاد  هیجان  با  ودانش  کار 
دارند. در  مشاغل  با  زمینه آشنایی  مؤثری در  نقش  این آموزشگاهها 
هفته مشاغل،مدیر وکارشناسان اداره آموزش و پرورش ضمن افتتاح 

نمایشگاه ها ،ازدست ساخته های دانش آموزان بازدید می کنند. 

بهبهان
فرماندار بهبهان در مراسم معارفه رئیس جدید اداره کار، تعاون و 

رفاه اجتماعی:
در به کارگیری نیرو، عدالت و انصاف 

رعایت شود
ناصر نریمی زاده، رئیس جدید اداره کار ، تعاون و رفاه 

اجتماعی بهبهان شد
اداره کار، تعاون و  سرویس شهرستان / پرویز خلیجی: رئیس جدید 

رفاه اجتماعی بهبهان، معرفی شد. 
در محل دفتر فرماندار با حضور حسین ملک خدایی فرماندار شهرستان 
و محمدپور معاون روابط کار اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
از  و  معارفه  جدید،  رئیس  بعنوان  زاده  نریمی  ناصر  خوزستان،  استان 

زحمات پروین رییس سابق اداره کار، تقدیر شد.

آمار  بیان  با  شهرستان  فرماندار  خدایی  ملک  حسین  نشست،  این  در 
بیکاری در شهرستان بر لزوم رعایت عدالت و انصاف در بکارگیری 
و  تبعیض  عدم  اداره خواستار  این  رئیس جدید  از  و  اشاره کرد  نیرو 
حال  به  تا  کرد:  نشان  خاطر  و  شد  کار  متقاضیان  به  یکسان  نگاهی 
در خصوص بکارگری نیرو هیچ سفارشی نکرده و نخواهیم کرد و از 
رییس جدید این اداره می خواهم که سفارشی را از سوی هیچ مسئولی 

نپذیرفته و بصورت ضابطه مند و قانونی عمل کند.
ادامه گفت: آنچه که مردم را آزرده خاطر می کند، تبعیض  وی در 
است و با رفتار و عمل خود نباید موجب دلسردی مردم از مسئولین 

شویم.
ملک خدایی در ادامه افزود: سال 95 را در حوزه اشتغال، سال خوبی 
بلند  بید  نیرو در پالایشگاه  با جذب  امیدواریم  بینی می کنیم و  پیش 
جوانان  بیکاری  مشکل  زیادی  تاحدود  ترکیبی،  سیکل  نیروگاه  و   ۲

شهرستان مرتفع شود .

برای  پروین  از تلاش های  تشکر  پایان ضمن  در  فرماندار شهرستان 
نریمی زاده آرزوی موفقیت کرد.

موفقیت عکاس بهبهانی در 
جشنواره جهانی عکس فرانسه

امسال چهار عکس از سید احسان مرتضوی، عکاس بهبهانی شهرمان  
 ۲9e Salon Photo de Riedisheim Le  در بیست و نهمین دوره جشنواره
برگزیده شد که در بخش سفر این جشنواره، عکس »کوچه« وی موفق 

به کسب دیپلم افتخار این جشنواره جهانی شد. 
بسیار  مسابقات  از  فرانسه  عکس  جهانی  جشنواره  است،  ذکر  شایان 
معتبر و ارزشمند اروپایی است که داوری آثار آن زیر نظر فدراسیون 
بین المللی هنر عکاسی )فیاپ( و انجمن عکاسان آمریکا PSA و انجمن 
سلطنتی عکاسی انگلیس RPS و فدراسیون عکاسی فرانسه انجام می گیرد.

کهگیلویه وبویر احمد
اولین کتابخانه معلولان کشور در 

گچساران، راه اندازي شد
شهر  در  وبویراحمد  کهگیلویه  در  کشور  معلولان  کتابخانه  اولین 

دوگنبدان، مرکز گچساران به بهره برداري رسید.
استاندارکهگیلویه وبویراحمد در آیین بهره برداري از دو باب کتابخانه 
در  بار  اولین  براي  ها  کتابخانه  این  از  یکي  شهري گچساران گفت: 
در  شهرستان  این  روشندلان  و  معلولان  به  بهتر  ارائه خدمات  راستاي 

منطقه 5۰۰ دستگاه به بهره برداري رسید. 
سید موسي خادمي اعتبار هزینه شده این طرحها را چهار میلیاردو 4۰۰ 

میلیون ریال اعلام کرد. 
و  دانست  ضروري  را  جامعه  در  کتابخواني  فرهنگ  ترویج  وي 
اظهارکرد: افزایش سرانه مطالعه در جامعه، نقش مهمي در ارتقای سطح 

فرهنگي هر جامعه دارد. 
مدیرکل کتابخانه هاي عمومي کهگیلویه وبویراحمد نیز در این آیین 
راه اندازي کتابخانه معلولان براي اولین بار در کشور را یکي از خدمات 

مهم دولت تدبیر و امید در گچساران ذکر کرد. 
مساحت  طرحها،  این  از  برداري  بهره  با  کرد:  تصریح  قرباني  زینب 

کتابخانه هاي استان به 18 هزار متر مربع افزایش یافته است. 
از  بالاتر  استان  این  اینکه سرانه فضاي کتابخانه هاي  به  اشاره  با  وي 
استاندارد کشوري است، گفت: هم اکنون سرانه کتابخانه هاي عمومي 
کهگیلویه و بویراحمد، دو متر و 43 سانتمتر است؛ در حالي که سرانه 

فضاي کتابخانه هاي عمومي کشور دو متر است. 
قرباني بیان کرد: 11 باب کتابخانه عمومي در مناطق شهري و روستایي 

این استان در دولت یازدهم به بهره برداري رسیده است. 
وي تعداد اعضاي کتابخانه هاي عمومي این استان را 43هزار نفر ذکر 

کرد.

هرمزگان
استاندار هرمزگان، خواستار 

توجه بیشتر به مسئله خشکسالی و 
کمبود آب در استان شد

مسئله خشکسالی و کمبود  به  بیشتر  توجه  استاندارهرمزگان خواستار 
آب در استان شد و گفت: اگر به آمار و شاخص ها در این بخش توجه 

نشود، با چالش بزرگی در این زمینه مواجه خواهیم شد .

اظهار  هرمزگان  غیرعامل  پدافند  شورای  درنشست  جادری  جاسم   
در  هرمزگان  و  داشته  تداوم  اخیر  درسالیان  پدیده خشکسالی  داشت: 

منطقه خشک و نیمه خشکی قرار دارد.
وی با بیان اینکه اگر آب نباشد، توسعه در استان صورت نمی گیرد، 
سواحل  و  آب  کنار  در  دنیا  شهرهای  مهمترین  و  بزرگترین  افزود: 
ایجاد شده اند و رشد کشاورزی و صنعتی و اقتصادی منوط به داشتن 

آب کافی است.
میلیمتر   18۰ از  کمتر  را  هرمزگان  در  باران  بارش  میانگین  جادری 
اعلام کرد و اظهار داشت: این آمار در سال آبی و زراعی گذشته 59 
میلیمتر بود و سال گذشته تلاش بسیاری برای مدیریت و تامین آب در 

هرمزگان صورت گرفت.
وی تولید آب آشامیدنی از رطوبت هوا را اقدامی به صرفه و مناسب 
برای تامین آب برشمرد و گفت: احداث سد و آب شیرین کن برای 
تامین آب، هزینه و زمان بسیاری به همراه دارد در حالی که باید به 
سمت اقتصادی کردن تولید آب برویم تا با هزینه کمتر بیشترین میزان 

تولید آب را داشته باشیم.
جادری با بیان اینکه کارخانه دستگاه های تولید آب از رطوبت هوا 
باید در هرمزگان احداث شود، افزود: هرمزگان به این تکنولوژی نیاز 
دارد و تولید آن را باید بومی سازی کنیم . استاندار هرمزگان با بیان 
اینکه هرمزگان باید استانی پیش رو در تولید آب از رطوبت هوا باشد 
برای  چاره  راه  دنبال  به  باید  غیرعامل  پدافند  مسئولان  تاکید کرد:   ،
مشکل کمبود آب باشند .براساس اعلام مدیرعامل شرکت آب منطقه 
ای هرمزگان میزان بارش باران در هرمزگان در سال آبی جاری در 
همسنجی با متوسطه بارندگی سی ساله استان، 43 درصد کاهش دارد. 

ادامه در پایین صفحه


